
The Royal College of Dental Surgeons of Ontario (RCDSO) is advising the public
of an illegal dentist who is practicing in defiance of a court order. Abdul Latif
Alsoma, also known as Abdul Latif and Latif Alsoma, has been practising illegally
in Mississauga, Ontario at Alforat Dental Centre, 2395 Cawthra Road. The Ontario
Superior Court of Justice ordered Abdul Latif Alsoma to stop practicing dentistry
in Ontario as he is not licensed by the RCDSO. Abdul Latif Alsoma defied the
order and has been found in contempt of court. Visit the RCDSO website for more
information. 

ILLEGAL PRACTITIONER NOTICE

تحذّر الكلية الملكية لجراحي الأسنان في أونتاريو )RCDSO( الجمهور بشأن طبيب أسنان غير

قانوني يمارس مهنته في تحدٍ لأمر صادر عن المحكمة. يمارس Abdul Latif Alsoma )عبد

ا باسم Abdul Latif )عبد اللطيف( وLatif Alsoma )لطيف اللطيف السوما(، المعروف أيضً

السوما(، المهنة بشكل غير قانوني في ميسيساغا، أونتاريو في مركز الفرات لطب الأسنان،

Alforat Dental Centre, 2395 Cawthra Road. أمرت محكمة العدل العليا في أونتاريو
Abdul Latif Alsoma )عبد اللطيف السوما( بالتوقف عن ممارسة طب الأسنان في أونتاريو لأنه

Abdul Latif Alsoma غير مرخص من قبل الكلية الملكية لجراحي الأسنان في أونتاريو. تحدى
)عبد اللطيف السوما( الأمر ووجد أنه يزدري المحكمة. تفضل بزيارة موقع الكلية الملكية لجراحي

الأسنان في أونتاريو RCDSO لمزيد من المعلومات.

Abdul Latif Alsoma

https://can01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.rcdso.org%2FComplaints-and-Investigations%2Funauthorized-practitioners&data=05%7C02%7CCRegina%40rcdso.org%7Cf11e76a9d4d440e161e908dc324c0361%7C57e1d9fe925b4cebbcbb0e2fc367fb85%7C1%7C0%7C638440549259543760%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJWIjoiMC4wLjAwMDAiLCJQIjoiV2luMzIiLCJBTiI6Ik1haWwiLCJXVCI6Mn0%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=cONQIM%2FJbKMUeUFQwL987BkoKUMuBEg5bwzbjPGByLI%3D&reserved=0

